

LES PUBLICATIONS TALENT MEDIA PUBLISHING

101 - 4270 Jean Talon, Montreal, Qc H1S 1J7 (438) 522-2255 AthletesMagazine.com@gmail.com

Version Française ci-dessous

www.AthletesMagazine.com

To the Training Center

WAITING ROOM MAGAZINE : We are sending you a complementary copy of the magazine for your waiting room. Please make it available to your parents and spectators.

CASTING CALL : We are constantly looking for talents to publish, please post the flyer on your billboard to give your athletes the opportunity to be recognized for their talent.

OUR MISSION : is to Encourage Talent, Recognize Achievement, Promote Self-Esteem and Give Merit to Establishments that Develop them. We provide a platform for Talents to express themselves, and tell their Dreams, Goals, Challenges and Accomplishments.

FUNDRAISING : We share our advertisement sales income with participating clubs to allow them to finance their activities. We provide you with a risk free – no investment opportunity. Let us know if you are interested to be part of this Income-Sharing Program.

BOUTIQUE OWNER : Don't limit yourself to club sales. Expand your clientele base to North America. Boost your mail orders and ship throughout Canada and the USA. For a limited time, we will double your ad and provide you with 1000 FREE advertisement postcards.

TEAMS MAGAZINES : Interested in a magazine exclusively on your club ? Let us know.

Au Centre d'Entrainement

MAGAZINE POUR SALLE D'ATTENTE : Nous vous donnons un exemplaire gratuit du magazine pour votre salle d'attente. Mettez-le à la disposition des parents et spectateurs.

APPEL DE CASTING : Nous sommes constamment à la recherche de talents à publier. Merci de poster l'Appel de Casting sur votre panneau d'affichage pour donner à vos athlètes l'opportunité d'être reconnus pour leur talent.

NOTRE MISSION : Encourager le Talent, Reconnaître l'Accomplissement, Promouvoir l'Estime de Soi et de Donner le Mérite aux Établissements qui en font le Développement. Nous donnons une plateforme aux jeunes de s'exprimer et raconter leurs Rêves, Objectifs, Défis et Réalisations.

LEVÉE DE FONDS : Nous partageons nos revenus de ventes publicitaires avec les clubs participants pour leur permettre de financer leurs activités. Nous vous offrons une solution sans risque – et sans investissement. Faites-nous savoir si vous voulez participer à notre programme de partage des revenus publicitaires.

PROPRIÉTAIRE DE BOUTIQUE : Ne vous limitez pas aux ventes de votre club. Boostez vos ventes postales et expédiez partout au Canada et États-Unis. Pour une durée limitée, nous doublons votre annonce et vous donnons 1000 cartes publicitaires GRATUITES.

TEAMS MAGAZINES : Intéressé par un magazine juste sur votre club ? Contactez-nous.